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ZAB.0012.4.2.2022 
 

Protokół nr 19/22 
z posiedzenia Komisji Infrastruktury i Rozwoju  

z dnia 14 czerwca 2022 roku 
 
 

1)  Otwarcie obrad Komisji. 
  
Pan Bogdan Domżalski - Przewodniczący Komisji Infrastruktury i Rozwoju w dniu 
14 czerwca 2022 roku o godzinie 1300 otworzył obrady Komisji Infrastruktury i Rozwoju. 
Powitał członków Komisji oraz zaproszone osoby: Pana Tadeusza Wiśniewskiego – 
Dyrektora Powiatowego Zarządu Dróg we Włocławku z siedzibą w Jarantowicach, Pana 
Wiesława Lamparskiego – p.o. Naczelnika Wydziału Geodezji i Gospodarki 
Nieruchomościami.  
Lista zaproszonych osób stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.  
 
2)  Stwierdzenie quorum.  
 
Przewodniczący Komisji na podstawie listy obecności stwierdził, że w obradach uczestniczy 
3 radnych, co wobec ustawowego składu Komisji, liczącego 5 osób stanowi wymagane 
quorum, a zatem obrady są prawomocne. 
Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.  
 
3)  Przyjęcie porządku obrad.  
 
Przewodniczący Komisji poinformował radnych, iż wraz z zawiadomieniem o posiedzeniu 
Komisji otrzymali porządek obrad w brzmieniu: 
 

Porządek obrad: 

1) Otwarcie obrad Komisji. 
2) Stwierdzenie quorum.  
3) Przyjęcie porządku obrad. 
4) Przyjęcie protokołu nr 18/22 z posiedzenia Komisji Infrastruktury i Rozwoju z dnia 

9 marca 2022 r. 
5) Sprawozdanie z realizacji zimowego utrzymania dróg powiatowych w sezonie 

2021/2022.  
6) Informacja Zarządu Powiatu na temat stanu realizacji zadań drogowych na terenie 

Powiatu Włocławskiego oraz zamierzeniach inwestycyjnych i remontowych 
planowanych w 2022 r.  

7) Informacja Zarządu Powiatu we Włocławku o postępie w zakresie regulacji stanu 
prawnego gruntów zajętych pod drogi powiatowe – stan na dzień 11.05.2022 r.  

8) Informacja Zarządu Powiatu na temat stanu obiektów stanowiących własność powiatu. 
9) Sprawy różne. 
10) Zamknięcie obrad Komisji. 

 
Przewodniczący Komisji zapytał radnych czy mają uwagi do porządku obrad? Radni nie 
wnieśli uwag. Przewodniczący Komisji zapytał radnych, kto jest za przyjęciem porządku 
obrad i przeprowadził procedurę głosowania. 
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Wyniki głosowania: 
Za – 3  
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0  
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że komisja 
przyjęła porządek obrad komisji. 
Porządek obrad stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.  
 

4) Przyjęcie protokołu nr 18/22 z posiedzenia Komisji Infrastruktury i Rozwoju 
z dnia 9 marca 2022 r. 

 
Przewodniczący Komisji poinformował, iż z posiedzenia komisji został sporządzony 
protokół. Protokół był do wglądu w Kancelarii Przewodniczącego Rady. Przewodniczący 
Komisji zapytał radnych czy mają uwagi do protokołu? Radni nie wnieśli uwag. 
Przewodniczący Komisji zapytał, kto jest za przyjęciem protokołu i przeprowadził procedurę 
głosowania.  
Wyniki głosowania: 
Za – 3 
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0 
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że protokół 
nr 18/22 z dnia 9 marca 2022 roku został przyjęty.  
 

5) Sprawozdanie z realizacji zimowego utrzymania dróg powiatowych w sezonie 
2021/2022.  

 
Przewodniczący Komisji powiedział, że w sprawozdaniu są pokazane koszty, jakie były 
poniesione w roku ubiegłym i bieżącym. Jest pan dyrektor Wiśniewski i jeżeli radni będą 
mieli pytanie, udzieli na nie odpowiedzi.  
Radni nie podjęli dyskusji. 
Przewodniczący Komisji zapytał radnych, kto jest przyjęciem sprawozdania i przeprowadził 
procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za – 3  
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0  
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że komisja 
przyjęła Sprawozdanie z realizacji zimowego utrzymania dróg powiatowych w sezonie 
2021/2022.  
Sprawozdanie z realizacji zimowego utrzymania dróg powiatowych w sezonie 2021/2022 
stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 
O godzinie 1310 na obrady komisji przybyła radna Pani Anna Kozłowska. Na Sali obrad było 
4 radnych.  

 
6) Informacja Zarządu Powiatu na temat stanu realizacji zadań drogowych na 

terenie Powiatu Włocławskiego oraz zamierzeniach inwestycyjnych i remontowych 
planowanych w 2022 r.  

 
Przewodniczący Komisji powiedział, że poprosił dyrektora PZD o przedstawienie 
informacji. 
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Pan Tadeusz Wiśniewski – Dyrektor PZD powiedział, że jeśli chodzi o inwestycje, to 
z tych 4 zadań, które były zaplanowane w realizacji są 2. Chodzi o drogę Modlibórz – Kłóbka 
- Chodecz i Szpetal Górny – Włocławek. Jeżeli chodzi o Modlibórz – Kłóbka – Chodecz, to 
zaawansowanie i prace przebiegają dobrze.  Natomiast, jeśli chodzi o Szpetal Górny, to 
wykonawca wszedł, ma przekazany plac budowy, w sobotę, w niedzielę była wycinka drzew, 
nie wszystkich, te, które kolidowały z budową. Wykonawca szykuje się do przystąpienia do 
prac, które związane są z wykonaniem ścieżki pieszo-rowerowej. To będzie pierwszy element 
tej roboty. Dzisiaj była rozmowa o organizacji ruchu na tym odcinku, bo tam jest dosyć duży 
ruch, żeby nie kolidowało, żeby nie przeszkadzać w normalnym ruchu. Natomiast, jeśli 
chodzi o dwa zadania Izbica Kuj. – Boniewo – Borzymie i Czerniewiczki – Ossówek - to 
zrezygnowało się na razie z ich realizacji. Na ostatniej sesji zostały one wycofane z planu. 
Jeśli chodzi o inne wydatki inwestycyjne, to został kupiony zestaw do koszenia, ciągnik 
z kosiarką na ramieniu. Ten zestaw pracuje miesiąc czasu. Inne inwestycyjne wydatki 
i zadania, to dokumentacje, tj.: Polówka – Stary Brześć i Wilkowiczki – Czerniewiczki – 
Wilkowce plus dwa chodniki (Falborz Kolonia, Smólsk – Nowa Wieś). Te roboty przebiegają 
sprawnie. Jest się w trakcie realizacji na etapie decyzji środowiskowej. Dyrektor uczestniczył 
w spotkaniach ostatniego kształtu tych projektów.  Są problemy z Regionalną Dyrekcją 
Ochrony Środowiska. Te procedury nieraz wymuszają konieczność przedłużenia 
i aneksowania terminów umów.  Kilkakrotne uzupełnienia powodują przyciąganie 
w terminach. Każde jedno uzupełnienie to praktycznie miesiąc czasu a jeżeli są trzy, cztery, to 
są trzy, cztery miesiące a nawet do pół roku przesunięcia terminu. Jest to jeden problem, 
z jakim trzeba się zderzyć i z jakim trzeba sobie poradzić. W opracowaniu jest dokumentacja 
na remonty na trzy odcinki, dwa w Lubaniu, jeden w Lubrańcu i przejścia dla pieszych.  
Czeka się na otwarcie ścieżki programowej w Urzędzie Wojewódzkim, żeby móc zgłosić te 
zadania. 
Przewodniczący Komisji zadał pytanie odnośnie drogi Modlibórz – Kłóbka – Chodecz. Na 
całej długości są już przygotowywane poszerzenia, tłuczeń jest wożony. Przewodniczący 
zapytał czy będzie to etapowane, że będzie położony już nowy asfalt na poszerzeniach, a 
potem będą trwały dalsze prace związane ze ścieżką pieszo - rowerową z przebudową tego 
czy będzie wykonana najpierw przebudowa, wykonane ścieżki pieszo – rowerowe i wszystko 
razem będzie kładzione? Czy dyrektor ma w tym względzie informację od wykonawcy?  
Dyrektor PZD powiedział, że nie mam takich informacji. Trzy dni temu był na spotkaniu 
z kierownikiem budowy i otrzymał odpowiedź, że nie mają zakontraktowanego jeszcze 
asfaltu.  To warunkuje pewne rzeczy.  Zawsze kolejność jest taka, że najpierw doklejenie 
poszerzenia dopiero wtedy prowadzić resztę robót i dopiero na koniec całość. Taka jest 
procedura, jednak dyrektor nie może wziąć zobowiązania za to pytanie, że tak będzie czy 
inaczej. Jeżeli trzeba, to dyrektor to skonsultuje i odpowie na to pytanie. 
Przewodniczący Komisji powiedział, że jest prośba, aby rzeczywiście dyrektor spotkał się 
z wykonawcą i inspektorem nadzoru, bo to znacznie ułatwiłoby poruszanie się po tych 
drogach, byłoby znacznie bezpieczniej, gdyby oni te odcinki już poszerzone, praktycznie 
przygotowane, przynajmniej tą jedną warstwą doklejenia zrobili. Na pewno dla mieszkańców 
byłoby to dużo łatwiej.  
Radny Wojciech Zawidzki powiedział, że w pkt 3 i 4 – wycofanie przetargu, tj. czasowe 
odłożenie do następnego roku czy jeszcze ewentualnie w tym roku? Kto wykonuje inwestycję 
Modlibórz – Kłóbka i Szpetal Górny?  
Dyrektor PZD w sprawie wycofania stwierdził, że trudno dyrektorowi powiedzieć, to raczej 
zarząd powiatu trzeba byłoby zapytać.  Jeżeli chodzi o firmy, które wykonują inwestycję, to 
Modlibórz – Kłóbka – Chodecz  - Transpol z siedzibą pod Inowrocławiem. Jeżeli chodzi 
o Szpetal Górny – Włocławek, to Lux Dom w konsorcjum z Drogtomem.  
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Radny Wojciech Zawidzki zapytał czy na drodze Modlibórz – Kłóbka jest kanalizacja 
deszczowa? Jaki będzie zakres robót i na jakim odcinku? 
Dyrektor PZD powiedział, że są dwa odcinki kanalizacji w okolicach drogi nr 1. Był 
problem z zalewaniem wodą, są połączone zbiorki wody i nie bardzo było można zrzucić to 
do krajówki. Rów poprzeczny jest niżej, odcinek 800 – 900 m na początku, potem jest 
przerwa do Kłóbki, bo jest spadek i sama Kłóbka jest skanalizowana.  
Radny Wojciech Zawidzki zadał pytanie w sprawie przebudowy drogi Jaranowo – Brześć 
Kuj. (budowa ścieżki). Czy to jest do końca powiatu w kierunku Bachórki?  
Dyrektor PZD powiedział, że Falborz Kolonia jest skrzyżowanie z drogą gminną, gdzie 
gmina zrobiła ładną drogę.  
Radny Wojciech Zawidzki powiedział, że jest przewidziana ścieżka od Płowiec do Wieńca 
przy drodze powiatowej od Osięcin. Jest to temat otwarty. Druga sprawa dotyczy rozmów 
z powiatem aleksandrowskim. Okazuje się, że nie ma, z kim rozmawiać, nie ma 
zainteresowania.  Jest tam odcinek ok. 2 km i po stronie powiatu 1 km.  
Radny Kazimierz Kaca powiedział, że była informacja, że są zabezpieczone środki 
z ministerstwa na budowę mostu. Czy został ogłoszony przetarg?  
Dyrektor PZD powiedział, że mowa jest o moście Lubraniec Parcele. Powiat otrzymał 50% 
dotacji, tj. ponad 1 mln zł. Ogólny koszt to ok. 2 100 000 zł.  Jest ogłoszony przetarg i 15 
czerwca br. powinno być rozstrzygnięcie. Jest sporo pytań i ok. tygodnia trzeba będzie 
przedłużyć termin. Jest zainteresowanie tym mostem.  
Radny Kazimierz Kaca zapytał, jak wygląda sytuacja remontów dróg po zimie czy nie ma 
takiej potrzeby? Drogi są dobre, ale wiadomo, że czas robi swoje. Odcinek drogi 
w Czerniewicach jest zamknięty. Czy już naprawiają tą awarię? Remonty zostały 
wstrzymane, czy nie ma takiej sytuacji, że na niektórych odcinkach dróg stan będzie 
pogorszony? Przez rok czasu nie będzie żadnych remontów. Na dzień dzisiejszy są tylko dwa 
zadania inwestycyjne (Kłóbka i Szpetal Górny). To trochę mało, to tak jakby się cofać. 
Zawsze było w granicach 20 – 30 km dróg inwestycyjnych. Teraz nie będzie też remontów. 
Jest to niepokojący sygnał.  
Dyrektor PZD powiedział, że jeżeli chodzi o remonty, to są szykowane dwa odcinki 
w Lubaniu (Gąbinek, Kucerz). Kiedyś była planowana w ramach planów spójności 
przebudowa drogi. W międzyczasie gmina zrobiła chodnik. Jak położy się nową 
nawierzchnię, to będzie to bardzo ładnie wyglądać. Trzeci odcinek to Annowo – w kierunku 
na Dąbie. Ma być szykowany projekt. PZD posiada ok. 10 ton emulsji, jest zapas grysu. 
Dyrektor zastanawia się czy uruchamiać procedurę remontów cząstkowych czy nie.  Dyrektor 
jak podliczył paliwo, bo dwa silniki pracują, koszty pracownicze, maszyna, specjalny płyn do 
mycia, to koszt pracy takiego zestawu jest wysoki. Pracownicy potrafią lepiej naprawić niż tą 
maszyną. Jeżeli chodzi o drogę do Lubrańca, to raczej ta droga w tym roku nie będzie 
robiona, ale będzie zgłoszona do Polskiego Ładu. Ona jest w najgorszym stanie. Drogi 
w Kucerzu, Lubaniu tak źle nie wyglądają. Jeżeli coś się pojawia, to jest na bieżąco 
naprawiane. To, co jest robione, to jest ulepszane. Nie ma ubytków w drogach. 
Radny Kazimierz Kaca zapytał czy chodniki będą finansowane z Polskiego Ładu? Czy jest 
już ogłoszony przetarg? Czy jakaś kwota już wpłynęła? 
Dyrektor PZD poinformował, że są 4 odcinki chodników: Smólnik, Skrzynki, Falborz 
Kolonia, Smólsk, od 900 do 1500 m, razem 5,5 km. 17 czerwca 2022 r.  mija termin do 
opracowania tych dwóch dokumentacji, bo dwie już są, a dwie Falborz i Smólsk jest 
w   opracowaniu. Projektant w piątek dokona zgłoszenia budowlanego. Są decyzje 
środowiskowe.   Projekt 4 chodników jest nieodzownym wnioskiem do Polskiego Ładu. 
Lubraniec – Kruszynek, to jest jeden i ten drugi niezbędny projekt do 5 mln zł, to 4 chodniki.  
Dwa projekty mają być zgłoszone do Polskiego Ładu, co nie znaczy, że nie będzie się tego 
robić.  To są zadania, które będą robione do roku czasu. Jeżeli przetarg będzie w lipcu 2022 
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r., to jest czas do wykonania do lipca 2023 r. Lubraniec – Kruszynek, to raczej rok przyszły. 
Wyłonienie samego wykonawcy na chodniki i na Lubraniec – Kruszynek, będzie dużym 
wyzwaniem, bo koszty będą wyższe niż zaplanowane środki w budżecie. Wydaje się, że 
ogłoszenie przetargu w tym roku, da szansę, że ci wykonawcy będą, bo później będzie 
trudniej.  
Radny Wojciech Zawidzki powiedział, że temat wypłynął podczas spotkania w Nowym 
Młynie, oznakowania drogi powiatowej ul. Targowa do końca granic miasta, Rumaki.  Są 
podobne dwie ulice, jedna jest ul. Mickiewicza, ale ona jest trochę szersza i po obu stronach 
są krawężniki. Tam nikt nie wnosi żadnych zastrzeżeń, co to do tego, żeby tam jakieś 
ograniczenia wprowadzać itd. Wszyscy się dostosowują, wszystko jest fajnie.  Jedno pobocze 
jest tylko utwardzone kamieniem wapiennym, przy drugim jest krawężnik. Podobna jest 
rzecz, ale trudniejsza, bo dwa krawężniki są z obu stron. Jest drugi temat, ul. Targowa  
w kierunku miejscowości Humlin w granicach miasta, czyli do bloków na Rumakach. Tam 
jest ulica wąska, bo ma 5,15 m. Po jednej stronie ograniczenie krawężnikiem, po drugiej 
stronie utwardzone poboczem kamiennym, wapiennym. Kiedy czasem rzędami ustawią się 
samochody a jeszcze tym bardziej jak to jest pod górkę na dojeździe do tej drogi 
wojewódzkiej, to może stwarzać sytuację niebezpieczną. Radny ma propozycję.  Radny 
postara się być na najbliższej sesji Rady Gminy, żeby w tej sprawie wypowiedzieli się radni 
gminni, – jakie jest ich spojrzenie. Wówczas do tego tematu radny powróci. Jeśli radni gminni 
widzieliby taką potrzebę, to radny chciałby, aby komisja też do tego się ustosunkowała.  
Dyrektor PZD powiedział, że wpłynęła petycja od mieszkańców Brześcia Kuj. w sprawie ul. 
Krakowskiej w kwestii parkowania, żeby zrobić zakaz parkowania. Problem jest taki, że auta 
blokują ulicę. Nie można zastosować tam oznakowania poziomego. Szerokość jest 
nienormatywna i prawdopodobnie Zarząd Dróg Wojewódzkich nie zrobi tego, bo nie ma 
podstaw i wniosek jest taki, żeby powołać komisję w tej sprawie. W skład komisji 
wchodziłaby policja, Starostwo, Urząd Miejski w Brześciu Kuj.  Zainteresowani też powinni 
przyjść.  Komisja powinna stwierdzić, w jakim kierunku należałoby iść.  
Przewodniczący Komisji w związku z brakiem dalszej dyskusji, zapytał, kto jest za 
przyjęciem informacji i przeprowadził procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za – 4 
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0 
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że komisja 
przyjęła informację Zarządu Powiatu na temat stanu realizacji zadań drogowych na terenie 
Powiatu Włocławskiego oraz zamierzeniach inwestycyjnych i remontowych planowanych 
w 2022 r.  
Informacja Zarządu Powiatu na temat stanu realizacji zadań drogowych na terenie Powiatu 
Włocławskiego oraz zamierzeniach inwestycyjnych i remontowych planowanych w 2022 r. 
stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu.  
 

7) Informacja Zarządu Powiatu we Włocławku o postępie w zakresie regulacji stanu 
prawnego gruntów zajętych pod drogi powiatowe – stan na dzień 11.05.2022 r.  
 

Przewodniczący Komisji zapytał radnych czy są uwagi, pytania do przedłożonej informacji?  
Radni nie wnieśli uwag.  
Przewodniczący Komisji zapytał, kto jest za przyjęciem informacji i przeprowadził procedurę 
głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za – 4 
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Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0 
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że komisja 
przyjęła Informację Zarządu Powiatu we Włocławku o postępie w zakresie regulacji stanu 
prawnego gruntów zajętych pod drogi powiatowe – stan na dzień 11.05.2022 r.  
 
Informacja Zarządu Powiatu we Włocławku o postępie w zakresie regulacji stanu prawnego 
gruntów zajętych pod drogi powiatowe – stan na dzień 11.05.2022 r. stanowi załącznik nr 6 
do niniejszego protokołu.  
 

8) Informacja Zarządu Powiatu na temat stanu obiektów stanowiących własność 
powiatu. 

 
Przewodniczący Komisji zapytał radnych czy mają uwagi, pytania do przedłożonej 
informacji?  
Pan Wiesław Lamparski – po Naczelnik Wydziału Geodezji i Gospodarki 
Nieruchomościami poinformował, że ponownie został sprzedany obiekt na Brzeziu. 
Procedury zostały dochowane, ogłoszenia, odpowiednie uchwały. Obiekt na Brzeziu nie 
stanowi własności powiatu. W związku z tym nie ma ponoszonych z tego tytułu kosztów.  
Jeżeli chodzi o obiekty stanowiące przedmiot zamiany między powiatem włocławski, 
Skarbem Państwa a Miastem Włocławek, to są to budynki przejęte od Samodzielnego 
Publicznego Zespołu Przychodni Specjalistycznych. Aktem notarialnym złożono 
oświadczenie, w którym dyrektor Samodzielnego Publicznego Zespołu Przychodni 
Specjalistycznych we Włocławku zrzekł się na rzecz powiatu włocławskiego własności 
pewnych nieruchomości położonych we Włocławku. Są to obiekty przy ul. Kardynała Stefana 
Wyszyńskiego, ul. Szpitalnej i ul. Radosnej oraz ul. Łady. W związku z tym przeniesieniem 
praw, powiat włocławski stał się właścicielem nieruchomości. Umową użyczenia zezwolił 
jeszcze Samodzielnemu Publicznemu Zespołowi Przychodni Specjalistycznych na bezpłatne 
użytkowanie budynków położonych na wyżej wymienionych działkach i zezwolił na 
użytkowanie części tych gruntu w związku z koniecznością realizacji jeszcze zadań przez ten 
podmiot. Jest to związane z tym, że jest budowany obiekt przy ulicy Wyszyńskiego, który 
przejmie znaczną, jak nie wszystkie te zadania z tych obiektów, które były przy ul. Radosnej, 
ul. Ładny, ul. Szpitalnej.  Wszelkie koszty związane z eksploatacją budynków, jak i pracami 
związanymi z remontami, zgodnie z zawartą umową, spoczywają na biorącym do używania te 
obiekty, te nieruchomości, tj. SPZPS. Na razie faktycznie użytkuje SPZPS, ale już, jako 
powiat ma to już uregulowane. Czeka się na zakończenie realizacji inwestycji przy ul. 
Wyszyńskiego.  
Radny Kazimierz Kaca powiedział, że z informacji wynika, że budynki są dobre czy to dps 
– y, czy domy dziecka. Z informacji wynika też, że praktycznie każda szkoła wymaga 
jakiegoś remontu, czy Lubraniec-Marysin, Lubraniec, czy Izbica Kuj.  Radny wystąpił 
z prośbą, żeby przy konstruowaniu budżetu koalicja rządząca na to zwróciła uwagę, żeby 
jakieś środki znalazły się na remonty. Praktyczne przez 4 lata były szczątkowe środki na 
remonty na oświatę.  
Przewodniczący Komisji powiedział, że dyrektorzy szkół zapewne takie potrzeby zgłaszają 
i na bieżąco będą analizowane. W nowych budynkach jakieś remonty w ciągu roku wychodzą 
i to trzeba robić. Przewodniczący uważa, że te sprawy będą analizowane.   
Następnie Przewodniczący Komisji zapytał radnych, kto jest za przyjęciem informacji 
i przeprowadził procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za – 4 



7 
 

Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0 
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że komisja 
przyjęła Informację Zarządu Powiatu na temat stanu obiektów stanowiących własność 
powiatu. 
 
Informacja Zarządu Powiatu na temat stanu obiektów stanowiących własność powiatu 
stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 
 

9) Sprawy różne  
 

Przewodniczący Komisji zapytał radnych czy w tym punkcie porządku obrad chcieliby 
zabrać głos, przedstawić wnioski?  
Radni nie przedstawili wniosków.  

 
10) Zamknięcie obrad Komisji 

 
Przewodniczący Komisji w związku ze zrealizowaniem porządku obrad w dniu 14 czerwca 
2022 r. o godzinie 1315 zamknął posiedzenie Komisji Infrastruktury i Rozwoju Rady Powiatu 
we Włocławku. 
 
 

  Przewodniczący Komisji 
  Infrastruktury i Rozwoju  
 
      Bogdan Domżalski  
 

    Sekretarz Komisji  
Infrastruktury i Rozwoju  
 
    Anna Kozłowska  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Ze Starostwa Powiatowego protokołowała: 
Katarzyna Dąbrowska – Czerwińska …… 


